



广西师范大学 2026 年秋季学期

国际学生新生入学须知

欢迎您来广西师范大学学习，请您在来校报到前，仔细阅读本须知。

一、报到

1. 报到时间：2026 年 8 月 31 日至 9 月 5 日

2. 报到地点：广西师范大学育才校区国际教育交流中心 2 号楼 213 办公室

(地址：中国广西桂林市七星区育才路 15 号)

3. 报到材料：《录取通知书》、JW202 表、护照原件、6 张证件照片（与本人护照照片大小一致）

报到期间，我校将提供桂林机场和火车站的免费接机/接车服务，请您提前一周发送邮件至 studentaffairs@mailbox.gxnu.edu.cn 邮箱告知航班或车号准确信息，以便我们安排。如因故不能按期报到，必须事先征得我校同意。否则，将视为自动放弃入学资格。

二、签证和居留许可办理

请您持《录取通知书》和《外国留学人员来华签证申请表》（JW202 表），尽快前往您所在国的中国大使馆或领事馆申请来华学习签证 X1 或 X2，请务必持学习签证入境来华学习。如果您持 X1 签证入境，您的签证有效期一般为 30 天，入境后 30 日内，必须在所持签证有效期失效前到桂林市公安局出入境管理支队办理居留许可手续，逾期所受处罚的一切费用自理，申请办理居留许可手续需到南宁海关国际旅行卫生保健中心（桂林分中心）体检，如体检不合格，我校将不予录取，由此所产生的国际旅费等费用由您本人承担；如果您持 X2 签证入境，您无需申请办理居留许可手续。

三、保险购买

您到校后须购买一份当地保险公司提供的学生保险（保险费每年 800 元，全额奖学金生由学校统一购买）。

四、其他注意事项

1. 您须在我校学生宿舍住宿。

2. 为进一步加强学校交通安全管理，禁止学生在校内使用电动自行车和摩托车。

更多详细信息，可在报到注册时咨询相关老师。我们欢迎您的到来！





Registration Guide for International Freshmen of Guangxi Normal University in the Autumn Semester of 2026

Welcome to study at Guangxi Normal University (GXNU). Please read the guidelines carefully before your arrival at GXNU.

I. Registration

1. **Registration time:** August 31- September 5, 2026
2. **Registration place:** Office 213, Building No.2, International Education and Exchange Center, Yucai Campus, Guangxi Normal University, No.15 Yucai Road, Guilin, Guangxi.
3. **Registration requirements:** admission notice, JW202, passport, 6 passport photos.

If you come to GXNU within the period of registration time, please inform us of your specific flight or train information at least 7 days ahead by email (studentaffairs@mailbox.gxnu.edu.cn), so that we could provide a free transportation service to pick you up from Guilin local airport or railway station. **Failure to register within the prescribed deadline without prior approval from the institution will be regarded as having given up this admission.**

II. About Visa and Residence Permit

Please make sure you enter China with a **student visa (X1 or X2)** for your study. Enclosed are the **Visa Application for Study in China (Form JW202)** and **admission notice** to Chinese Embassy or Consulate, which you may need for your student visa application.

1. If you enter China with an **X1 visa**, you must obtain a residence permit within 30 days after entering China. Please be aware of its expiry date and renew your visa with the help of the staff of Office of International Students Affairs, GXNU. Otherwise, you will be responsible for all costs and consequences it may cause.
2. If you enter China with **X2 visa**, you do not have to apply for residence permit within the validity of the visa.
3. Physical exams are required for applying the residence permit. To apply for the resident permit, a qualified result of full medical check-up issued by assigned hospitals in Guilin is required. Otherwise, you will not be accepted by GXNU.

III. Insurance Purchase

A medical and accident insurance plan covering your stay in China, provided by a Chinese insurance company, is required (800 RMB each year, the university will purchase insurance for full scholarship students).

IV. Other Considerations

1. You are **required** to live on campus.
 2. To ensure traffic safety, the use of electric bicycles and motorcycles is prohibited on campus.
- More information is available at registration. Thank you for your interest in our program. We look forward to welcoming you upon your arrival on campus.

